



4 March 2020

Dear Participant,

**POSTPONEMENT OF THE GREAT LAKES INVESTMENT AND TRADE
CONFERENCE 18-20 MARCH 2020, KIGALI, RWANDA**

We regret to inform that following the continued spread of the Corona Virus disease (COVID19), and based on the need to act in the overall interest of the health and safety of our esteemed participants, the Great Lakes Investment and Trade Conference, scheduled to take place in Kigali, Rwanda on 18th-20th March has been postponed. **A new date will be communicated very soon.**

This decision was taken with the highest sense of responsibility and we apologize deeply for any inconvenience caused as a result.

We thank you for your understanding and look forward to seeing you in Kigali later in the year.

Yours sincerely,
Conference Organizers



4 Mars 2020

Cher participant,

REPORT DE LA CONFERENCE SUR L'INVESTISSEMENT ET LE COMMERCE DES GRANDS LACS INITIALEMENT PREVUE DU 18-20 MARS 2020, KIGALI, RWANDA

Nous avons le regret de vous informer qu'eu égard à la menace réelle que constitue la propagation actuelle du Coronavirus (COVID19), la Conférence sur l'Investissement et le Commerce des Grands Lacs (GLITC), initialement prévue à Kigali, au Rwanda, du 18 au 20 mars, a été reportée à une nouvelle date qui sera communiquée très bientôt.

Cette décision de report qui se justifie par la nécessité de protéger la santé et de la sécurité des participants à ladite conférence, a été prise avec le plus grand sens des responsabilités et nous nous excusons profondément pour tout désagrément qu'il vous aura causé.

Nous vous remercions de votre compréhension et nous espérons vous accueillir à Kigali très bientôt.

Considération distinguée.

Les Organisateurs de la GLITC